
Breu resum de la Mesa Negociadora (20 de febrer de 2023) 
 
  
1. Informe del President.  
 
El VOAP informa de la reunió amb la Secretaria Autonòmica d'Universitats 
(17 de febrer de 2023) per a parlar de la modificació del Decret 174/2002, 
necessària per a desbloquejar la signatura del Conveni Col·lectiu per al 
personal laboral. S'han ajustat de nou les retribucions i s'han tingut en 
compte les noves figures contractuals de la LOSU.ç 
  
Està prevista la convocatòria d'una Mesa General d'Universitats, per a la 
signatura definitiva, en breu. 
 
2. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de 
places de professorat dels cossos docents universitaris, proposta de 
perfils i de la composició de les comissions de concursos d'accés amb 
la corresponent modificació de l'RLT de PDI. 
 
Aquestes places corresponen a les cedides per taxa de reposició de la UPV. 
El VOAP informa que els errors comunicats via GOC o altres mitjans serán 
subsanats abans de la CEP i del Consell de Govern 
 
S'aprova per assentiment. 
 
3. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de 
places de titular d'Universitat i contractat doctor per a estabilització 
d'investigadors amb acreditació I3 i de la corresponent modificació de 
la RLT del PDI. 
  
Correspon al 15% de places reservades per a personal amb l'acreditació I3 
(futur personal R3). 
  
S' aprova per assentiment. 
  
4. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de canvi d'adscripció 
d’àrea de coneixement. 
  
S' aprova per assentiment. 
  



5. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de canvis de dedicació 
docent de professorat ajudant doctor. 
  
S' aprova per assentiment. 
 
6. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de Reglament per a la 
contractació de personal investigador i personal tècnic o gestor de 
suport en tasques d'investigació i innovació de la Universitat Jaume I 
de Castelló. 
 
El document recull els diferents tipus de contractes reconeguts per la Llei 
de la Ciència. També inclou un capítol en el qual es fixen els salaris mínims 
de les diferents figures. Jesús Lancis informa que abans que s’aprove pel 
Consell de Govern, passarà per la CID. 
 
UGT agraeix la feina feta i incideix que caldrà fer un seguiment de la seua 
implantació, especialment, en l'apartat de retribucions i condicions laborals 
d’aquest personal. 
 
7. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta del Calendari Laboral 
del PAS per a l'any 2023. 
 
S' estableix la dedicació del PAS en 35 hores setmanals i es modula com 
aconseguir hores per compensar en altres dates, limitant d' altra banda el 
nombre de personal que serà necessari en les setmanes festives de Pasqua 
i Nadal.  
 
Es manté el tancament de la universitat a l'agost i es tanca també en els 3 
dies de la setmana de Magdalena que no són festius. 
 
UGT agraeix el treball realitzat per acordar aquest calendari, i per escoltar  
les aportacions realitzades pels sindicats, però insisteix en demanar l'estudi 
perquè les persones de més de 60 anys no completen la jornada en l'horari 
de vesprada. 
 
També es demana que la comissió de seguiment del calendari es reunisca 
amb freqüència per resoldre les situacions que sorgiran al llarg de la 
implantació. 
  



El Gerent informa que l'entrada en vigor serà després que s'aprove en 
Consell de Govern (a partir del'1 de març) i confirma que aquest divendres 
(24 de febrer de 2023) és festiu. 
 
S'aprova amb una abstenció. 
 
8. Torn obert de paraules. 
  
UGT comenta que sembla que s'ha incrementat el nombre d'estudiants amb 
necessitats especials, arribant al 10% d'estudiants d'algunes classes. Com 
des de la Unitat d'Atenció a la Diversitat es fa recaure tot el pes sobre el 
professorat, comenta que igual la Universitat hauria de tenir en compte 
aquest augment de casos per poder donar suport en cas necessari. 
 
El VOAP comenta que tan sols s'ha rebut una única queixa, que afecta un 
professor, però que si realment s'està convertint en un problema, es 
canalitze per mitjà de la Unitat d'Atenció a la Diversitat, i en el cas que 
realmente sigui necessari, es posaran els mitjans necessaris. 
 
UGT pregunta si es mantindrà les reduccions a 16 crèdits o amb l'entrada 
de la LOSU es tornarà als 24 crèdits. Ximo Beltrán contesta que, de moment, 
no hi ha res decidit i que s'estan realitzant reunions de la CRUE justament 
per a veure com es durà terme les transitòries en l'aplicació de la LOSU en 
les diferents universitats. També contesta que, en qualsevol cas, la LOSU 
no fixa la dedicació a 24 crèdits, sinó a una forquilla entre 12 i 24 crèdits. 
 
UGT demana començar a tractar la RLT del PAS, i la necessitat de treballar 
en l’estudi de les properes jubilacions per començar la formació del personal 
per facilitar el relleu. El Gerent respon que es vol abordar com més aviat 
millor. 


